
1 

 

 

 Protokół nr 103/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 21 października 2021 r. 
 
Posiedzenie otworzył Członek Zarządu – pan Jerzy Czapliński /lista obecności stanowi załącznik 
nr 1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 
Pan Wicestarosta poprosił o zamianę punków w porządku posiedzenia to jest punkt pierwszy 
będzie omawiany jako punkt drugi natomiast punkt drugi jako punkt pierwszy. 
 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali:  J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie  ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 
Nowomiejskiego w 2022 r. z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej lub 
świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik do spraw organizacji 
pozarządowych/ 

Pan Wicestarosta odczytał projekt uchwały. 
Pani Haska poinformowała, że jest to konkurs na nieodpłatną pomoc prawną oraz na 
świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego. Dodała, że na realizację powyższego 
zadania przeznaczono kwotę w wysokości 64 020 zł. Nadmieniła, że oferty będzie można 
składać do 30 listopada do godz. 15.15. Wyjaśniła, że jeżeli chodzi o punkty pomocy prawnej 
to nie zmieniły się ani lokalizacje ani godziny. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,        
M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie  
powołania komisji konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych  przez organizacje 
pozarządowe oraz podmioty, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie. 
 

Pani Haska poinformowała, że w komisji może brać udział przedstawiciel Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego, natomiast z otrzymanej informacji wynika, iż nie zostanie nikt 

oddelegowany to komisji. Dodała, że z informacji którą uzyskano wynika, iż w tym roku nie 

będzie przedstawicieli Wojewody w komisjach. 

W związku z powyższym Zarząd powołał komisję konkursową, w skład której weszli: 

     1. Przedstawiciel Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Jerzy Czapliński 
     2. Przedstawiciel Zarządu  Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Teresa Łątkowska 
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     3. Przedstawiciel Rady Organizacji Pozarządowych Powiatu Nowomiejskiego –  Zbigniew 
Kremski.    
Ponadto w pracach komisji konkursowej uczestniczy z głosem doradczym pełnomocnik do 
spraw organizacji pozarządowych – Jolanta Haska. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,        
M. Buliński. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
ustalenia kryterium wyboru przewożącego zwłoki osób zmarłych lub zabitych w miejscach 
publicznych na terytorium Powiatu Nowomiejskiego do prosektorium. 
/na posiedzenie weszła pani Kornelia Jaroszewska-Sobczak – inspektor w Wydziale Oświaty, 
Kultury i Promocji/ 

Pani Jaroszewska-Sobczak poinformowała, że kryterium wyboru podmiotu przewożącego 
zwłoki osób zmarłych lub zabitych w miejscach publicznych na terytorium powiatu do 
prosektorium w Szpitalu Powiatowym w Nowym Mieście Lubawskim jest najkorzystniejsza 
cena za jeden kilometr.  
Pan Buliński zapytał ile jest w roku  przypadków przewozu zwłok osób zmarłych. 
Pani Jaroszewska- Sobczak odpowiedziała, że w tym roku nie było żadnego takiego przypadku.  
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,        
M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 166/2021 z 
dnia 11.10.2021 w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 3 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2021/2022  Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pani Jaroszewska-Sobczak poinformowała, że aneks nr 3 związany jest z podziałem na grupy na 
zajęciach informatyki w klasie I e, realizacją fizyki na poziomie rozszerzonym w klasach drugich 
(grupa międzyoddziałowa), przydzieleniem dwóch godzin zajęć rewalidacyjnych dla ucznia z 
orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego oraz przydzieleniem dwóm uczniom z 
orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego nauczycieli wspomagających.  
 
Zarządzenie Nr 166/2021 stanowi załącznik nr 3. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 169/2021 z 
dnia 14.10.2021 w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 4 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2021/2022  Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pani Jaroszewska-Sobczak poinformowała, że aneks nr 4 związany jest z przydzieleniem 
czternastu godzin nauczania indywidualnego dla uczennicy Liceum Ogólnokształcącego im. 
C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.    
 
Zarządzenie Nr 169/2021 stanowi załącznik nr 4. 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się informacją o stanie realizacji 
zadań oświatowych Powiatu Nowomiejskiego w roku szkolnym 2020/2021. 
 

Pani Łątkowska zapytała o kwestię dotyczącą egzaminów maturalnych. Zapytała jaka była 
zdawalność matur w szkole w Bielicach. 
Pani Jaroszewska-Sobczak odpowiedziała, że w szkole w Bielicach do egzaminu maturalnego 
przystąpiło 11 uczniów, egzamin zdało 4 uczniów, czyli zdawalność była na poziomie 36 %.  
Pani Łątkowska poruszyła również kwestię dotyczącą zatrudnienia w szkołach na etatach 
administracyjnych i obsługi. Stwierdziła, że w Zespole Szkół Zawodowych jest mniejsza ilość 
etatów w porównaniu do Zespołu Szkół im. C.K. Norwida, a przecież w Zespole Szkół 
Zawodowych jest więcej uczniów. 
Pani Jaroszewska-Sobczak stwierdziła, że najprawdopodobniej chodzi tutaj o zatrudnienie pań 
sprzątających. 
Pan Wicestarosta poinformował, że powyższa sprawa była już omawiana na posiedzeniach 
Zarządu w poprzedniej kadencji. Stwierdził, że należy jeszcze raz omówić powyższą kwestię. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 5. 
/pani K. Jaroszewska-Sobczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXV/159/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2021 – 2034 ze zm.  

Pan Skarbnik omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2021. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXV/160/2020 Rady Powiatu 
w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
powiatu nowomiejskiego na 2021 r. ze zm.   

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacjami o 
działalności Związku Powiatów Polskich oraz z raportami o miejscach publikacji artykułów 
prasowych i wzmianek dotyczących działalności Związku Powiatów Polskich.  
 
Raporty ZPP stanowią załącznik nr 6. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Poinformował, że wpłynęła decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o odmowie wydania 
zgody na czasowe zaprzestanie działalności oddziału chorób wewnętrznych, która stanowi 
załącznik nr 7. 
Pan Buliński zapytał co dalej z oddziałem w związku z powyższą decyzją Wojewody. 
Pan Wicestarosta odpowiedział, że na chwilę obecną nie wiadomo co dalej. Dodał, że jutro 
odbędzie się posiedzenie Rady Nadzorczej Szpitala Powiatowego. 
Pan Buliński zapytał, czy Wojewoda skieruje lekarzy do pracy w naszym szpitalu. 
Pan Wicestarosta odpowiedział, że jest to wątpliwe. 
Pan Buliński zapytał, czy dyrektor szpitala będzie się odwoływał od decyzji Wojewody do 
Ministra Zdrowia. 
Pan Wicestarosta odpowiedział, że najprawdopodobniej jutro się wszystkiego dowiedzą. 
Pani Łątkowska zapytała dlaczego jest taka decyzja Wojewody,  jak rozwiązać ten problem. 
Pani Grzywacz stwierdziła, że dziwne jest iż decyzja Wojewody jest wydana na podstawie 
opinii Narodowego Funduszu Zdrowia. Dodała, że jak powiat zgłasza problem to Narodowy 
Fundusz Zdrowia na nic nie ma wpływu i nic nie wie. Natomiast w momencie kiedy jest 
zgłoszony poważny problem to Narodowy Fundusz Zdrowia wydaje negatywną opinię. 
Stwierdziła, że w ślad za negatywną opinią Wojewody powinna być odpowiedź co w tej 
sytuacji dalej robić. 
Pan Buliński zapytał o kwestię dotyczącą opracowania strategii z innymi powiatami 
(południowe Mazury). 
Pan Wicestarosta odpowiedział, że z informacji które posiada wynika, iż w najbliższym czasie 
odbędzie się spotkanie starostów w tej kwestii. 
Pani Sekretarz dodała, że w tej chwili pozmieniały się również procedury dotyczące 
opracowania strategii powiatowej, ponieważ powiaty nie będą mogły już opracowywać sami 
strategii. Dodała, że to powiat będzie przystępował do udziału w pracach nad strategią na 
wniosek gmin. 
 
Pan Wicestarosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 
                                                                                                                    Członek Zarządu 
                                                                                                                     Jerzy Czapliński 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


